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Emne: Handicappede

Hej Christine.

Jeg arbejder med handicappede under folkeoplysningsloven.
Det undrer mig meget, at alle taler om at forbedre forholdene for handicappede, men samtidig kan man ikke 
mærke resultaterne ude i det virkelige liv.
Man hører også at der sætte yderlige midler af til fx handicappede - også under folkeoplysningsloven.
MEN - nu kørsel er en for mange handicappede ret afgørende faktor. Ingen kørsel - ingen muligheder -
selvom "varerne" står på alle hylderne.
Det jeg efterlyser er, at der bliver sat tilstrækkelige midler af til kørsel af handicappede. Folkeoplysningsloven 
§ 44, stk. 2.
I 2006 var bev. 4,1 mill. 
I 2007 er den stadig 4,1 mill.
Dette til trods for at behovet i 2006 slet, slet ikke kunne dækkes bare sådan nogenlunde rimeligt.

V.h.
Stig

Uddannelsesudvalget 2006-07
UDU alm. del Bilag 275
Offentligt


